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Bizottságunk elsőrendű feladatának tűzte ki
Várpaiota Kulturális és sportértékeiiiek megőr-
zését, az oktatásügy fejlesztését. A városi és
vállalati fenntartású kulturális intézmények fel-
tételrendszere eddig is megfelelő volt, viszont
üzerneltetésük a vállalatok kivonulása miatt
egyre nehezebbé vált. Ezért a Pétfürdői Közös-
ségi Ház teljes finanszírozását, a Jószerencsét

. Művelődési Központ eddigiekhez képest lé-.
nyegesen 'nagyobb támogatását kellett biztosí-
tani. .

Az utóbbi évekkulturális pezsgését- !:lem si-
került fenntartani, ami nagymértékben össze-
függ a város gazdasági ellehetetlenülésével.
Nincs színházi előadás (kisszínpadi sem) és hi-
ányoznak a nagy együttesek koncertjei is.
Mindannyiunk örömére. viszont színvonalasan
'sikerülf a hagyományos Várpalotai Napok-at
megszervezm,

A bizottság tevékenysége' során elsősorban
a kultúra szellerniségén őrködött. Arra töreked-
tünk, hogy pártsemleges, értékes és minél több
réteget érintő rendezvényeket támogassunk.
Ebben partnernek bizonyultak.az intézmények
vezetői és a HUMÁN XÖZSZOLGÁLTATÁ-
SI IRODA.

A Városi Televízió csupán az általánosság
szintjén 'tartozik a bizottság tevékenységi köré-
be oly mértékben, hogy a bizottságnak semmi-
n'emű ráhatása nincs a televízió ebbéli munká-
j ára, ezért annak működéséért nem "vállalunk
felelősséget.
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Az oktatás ugyan elsősorban állami fe-

ladat, de öhkórmányzatunk közreműködése
elkerülhetetlen. Az ágazat tárgyiés személyi
feltételeit minden eszközzel inegpróbáltuk'
javítani. Anyelvtanárok átképzése és más
szakmai tanfolyamok anyagi 'támogatása ter-
mészetes feladat.

Az iskolák tárgyi feltételeinek javítása .lé-
nyegesen több figyelmet és pénzbeli támoga-
tást igényel az önkormányzattél.így a bizott-
ságtól is.' .

Sikeresen előrnozdítottuk az iskolai oktatás
palettájának bőVítését. Létrejött a magániskola,
az 1. sz. Általános Iskolában Iehetővé vált az
egyházi szellemű .oktatás,

Mindez nagyobb konfliktusok nélkül, példa-
mutató toleranciával merit végbe, a két közép-
iskola =rernélem átmenetileg - rnegyei irányí-
tás és fenntartás alá került - elsősorban anyagi
megfontolások miatt. A 8. sz. Általános.Iskola
állandóan bővülő sokoldalúság ával lehet példa.

Bizottságunk sokfordulós tárgyalás után ki-
alakította az, utcanevek megváltoztatásának
programját. .

Szerintünk - pártközi konszenzus alapján -
ez sikeresnek mondható. Közreműködtünk a

városi zsászló' és címer megalkotásában, ,~j ki-
adv: '1yok megjelentetését kezdernényeztük,
ami a város idegenforgaimát kívánja előmozdí-
tani.

A város sportélete szinte teljes egészében ••
megőrizte arculatát. Az élsport tekintetében az
NB I-es férfi kézilabdacsapat és az inotai férfi
tekecsapat sok örömet szerzett a sportszerető
közönségnek. Mindez úgy valósulhatott meg,
hogy bizottságunk ajánlására a:képviselő-testű-
let megfelelő anyagi eszközöket bocsájtott a
rendelkezésükre.
. N agy feladat, hogy a vállalati támogatás jö-

vőbeni teljes leszűkülése hogyan pótolható vá-
. rosi eszközökból. .
, Bizot~ág~nk bízik a megoldásában. A Köz-
'oktatási és .Kuljurális Bizottság valamennyi
ülését határozatképesen, példamutatóan, meg-
oldást kereső formában tartotta.

Meggyőződésem,hogy a rábízott ágazatok
munkáját, fej lődését nagy felelősséggel és am-
bícióval irányítja és segíti.

Várpalota 1992. szeptember 30.

Csővári János
bizottsági elnök
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AVárcsrendezési:.és Kommunslls Bizottság
Tevékenységükról az Önkormányzati képvi-

selő-testület szervezeti és működési szabályza-
tállan többek között az alábbi található

,,(9) A Városrendezési Kommunális Bizott-
ság; mint munkaszervezet

s.] Ellátja a képviselö-testületre háruló vá-
rosrendezési éskommunális közszolgáltatások-
kal összefügö feladatok előkészítését, össze-
hangolását.szervezését." .

A BIZOTTSÁG TAGJAI:
Öttmkormánymti képviselő:

Lanczmann Józsel bizottsági elnök
Domokos István alpolgárrnester-bizottsági

alelnök
Dr. Szilágyi Tibor
Veiszthaupt Sándor
Kerekes István

Négy ún. kültag:

ifj. Antal Istvánné

Győrffy Józse!
Tolonics István
Sértik László

A 9 fös bizottságban' a város mindhárom
településrészének képviselői megtalálhatók. így
biztosírva van a képviselet és az érdekek
egyeztetése.

A bizottságnak szervező, előkészítő, elle-
nőrző és véleményezö hatásköre van múködési

területén belül és természetesen közreműködik
. a tárgyköroket érintően a költségvetési tárno-
gatások célszerű felhasználásának ellenőrzésé-
ben is.c,

A bizottság megalakulásától kezdődően
egyik alapvetően fontos feladata Várpalota
egységes városképének kialakítását szolgáló
koordináló és véleményező tevékenység.
Összefogva. több~k között a V:3.rosvédő és Szé-
pítő .Egyesülettel azon munkálkodik, hogy az
egyes városrészek területi alakítása, építészeti
megjelenése, követkeietes ésijőrnegjelenésű
városképet mutasson

Ennek megvalósulásában fontos láncszem a
városrendezési terv kialakításakor végzett elő-
készítő és javaslattevő feladat.

Figyelemmel kísérjük a vízrendezéssel, csa-
tornázás sal kapcsolatos tevékenységeket. Bi-

I zottsági véleményekkel. Javaslatokkal, hely-
színi szemlében szerzett tapasztalatok haszno-
sításával segítjük e feladatok minél jobb meg-
oldását. . . .

Bizottságunk külön napirendként. foglalko-
zott a közternetők állapotával. azok üzemelte-
tésével, Folyamatban van egy új köztemető ki-
alakításának, illetve a több ütemben történő
megvalósitás előkészületeinek kezdeményezése
és koordinálása.

Figyelemmel kísérjük a település tiszta-
ságának, parkfenntartásának tevékenysé-
gét, vélernényezzük azokat, javaslattétellel

bemutatkozása
élünk a komfortosabb közterület-kialakítás ér-
dekéb,;n.·

Tevékenyerr-résztvettünk a közterület fel-
ügyelet intézményének felállításában. Kezde-
ményeztük létrehozását, véleményeztük szerve-
zeti és rnűködési szabályzatukat, valmint a fel-
ügyelők személyére. kiírt pályázatokat.

A bizottság szorgalmazta a város tavaszi
nagy takarítás ának ' gondolatát és tevékenyeri
részt vett annak megvalósításában. Kornmuná-
lis feladataink közül kiemelkedőnek tartjuk a
szemétszállítási, elhelyezési, ártalmatlanítás!
ill. kezelési tevékenységben való közrernűkö-
désünket, Részt vettünk a köztisztasági rende-
let megalkotásának folyamatában:

A teljesség igénye nélkül emeltünk ki pár
.feladatot és tévékenységet anna~ szernléltetésé-
re, hogya Városrendezési és kommunális tes-
-tületi ülések anyagainak vélernényezését látjuk
el, önálló véleményezó javaslattevő hatáskö-
rünket ill. ilyen jellegű álláspontunkatsok eset- ,
ben kéri városunk jegyzéje is.
.A Bizottság azon munkálkodik, hogy egy

tisztább, kornfortosabb jobb megjelenésű vá-
rosban éljünk mindnyájan, amihez elengedhe-
tetlenülszükséges valamennyi Tisztelt V álasz-
tópolgár pozitív segítőkészsége.

Várpa/ota, ],992, óktóber 1.

Lanczmann József
bizottsági. elnök .


